

MESSAGE BOARD

留言板

BUSES TO & FROM TASMANIAN NATIONAL PARKS

Including **THE OVERLAND TRACK**

往返塔斯马尼亚国家公园的巴士

PLEASE NOTE THIS SECTION IS ONLY CONFIRMED BOOKINGS IT DOES NOT MEAN WE WILL ONLY BE TRAVELLING ON THESE DATES, WE CAN GENERALLY TRAVEL ON ANY DATE YOU WISH

请注意本留言板只显示已确认的巴士预订，并不意味着我们只能在这些日期出行。我们通常可以在任何您想要的日期搭乘巴士

This message board is to help cut the cost of your journey by endeavouring to carry more passengers on any one journey, thus making it cheaper for everyone. In the section entitled 'Confirmed Bookings' you will find a list of dates that our buses will be going to a particular location including the day of departure, approximate time and the current number of passengers already booked. Many **departure times are negotiable** with other passengers particularly where the number of passengers shown is less than six as it is within their interest that other passengers travel at the same time. If a departure from Launceston is shown, we can **also** pick up at the **airport**, providing the pickup time is a minimum of 30 minutes & a maximum of 60 minutes after our departure from Launceston. **Please note where a booking is shown going to a particular destination, we can also pick up passengers at the destination and bring back to Launceston or another destination.**

这个留言板旨在增加每次旅行巴士搭载的游客数量，减少您的个人交通费用。在标题为‘确认的预订’这部分，您将看到一系列关于巴士要去某个地点的日期，包括在哪一天出发，大约时长以及当前已经预订的人数。很多出发时间是可以和其他乘客商量的，特别是当预订人数显示少于六人的时候，和他人一起出行能减少大家的交通费用。如果出发地点显示为朗塞斯顿，我们也能来机场接您，只要接您的时间在我们从朗塞斯顿出发后半小时到一小时之间。请注意，虽然预订表上显示从某地出发到另一个地方，我们也能把游客从目的地接回朗塞斯顿，或者另外的目的地。

我们现在可以提供床和早餐大 - 看到我们的特价页

THESE PAGES ARE UPDATED AT REGULAR INTERVALS

这些页面会定期更新

CONFIRMED BOOKINGS

确认的预订

Updated 15.04.18

DATE	FROM	TO	APPROX TIME OF DEPARTURE	NUMBER OF PASSENGERS AT PRESENT	Returning from Destination time:
日期	从	到	大约出发时间	当前乘客人数	从目的地返回时:
MARCH					
APRIL					
21.04.18	Lake St.Clair	HOBART	1100	8	To Launceston 7.30pm
27.04.18	Lake St.Clair	HOBART	1100	5	To Launceston 1700 (5pm)
28.04.18	Lake St.Clair	HOBART	1400	3	To Launceston 7.30pm
MAY					
03.05.18	Launceston via Launceston Airport	Cradle Mountain	0900	2	
10.05.18	Lake St.Clair	HOBART	1400	3	Returning to

					Launceston Fri.11 th 0930
--	--	--	--	--	--

Please note the last column (in green) gives the approx time we will be returning from our destination that day. If you want travel back to Launceston then this may be an option for you.

请注意最后一列（绿色）给出了我们要在当天从目的地返回的大约时间。如果你想回到朗塞斯顿那么这可能是你的选择。

PLEASE NOTE IF YOU FOUND THIS PDF DOCUMENT WHILST DOING AN ON LINE SEARCH FOR BUS TRANSPORT PLEASE FOLLOW THE LINK BELOW TO BE TAKEN TO OUR WEB SITE AS THE DOCUMENT YOU FOUND WILL BE OUT OF DATE

请注意如果您在搜索巴士交通信息的时候发现此 PDF 文档，请从以下链接登录我们的网站，那有最近更新版本的文件：

www.outdoortasmania.com.au

“Outdoor Tasmania” is the trading name & web site for “Outdoor Recreational Transport”.

LAKE ST. CLAIR TO CRADLE MOUNTAIN (Via West Coast & Queenstown)

We no longer undertake this journey unless a minimum of 6 persons booking at the same time.

As an alternative please contact :

Tasmanian Wilderness Experience (Graham) on 0414 238 458 www.twe.travel/transport-tasmania
or “Adventure Seekers.” www.adventureseekers.com.au Ph: 0400 882 742

STANDBY FARES TO LAUNCESTON FROM HOBART

Outdoor Recreational Transport provides transport primarily for bushwalkers and backpackers who visit many of our beautiful national parks. We are Launceston based, but occasionally we have to bring a group to Hobart from Lake St. Clair who have just completed the overland track or similar.

We usually arrive late afternoon and return to Launceston either late afternoon/early evening or the next morning. To know if we are going to Launceston/Lake St. Clair, please check on the list above. If you would like to travel with us please phone us on our **mobile** number at the latest 2 hours prior to our departure before we depart. We will pick you up at your accommodation on the morning of departure.

CHEAP BUS FARES TO LAUNCESTON

前往朗塞斯顿的廉价巴士

Do you need a bus to Launceston from Hobart?

需不需要乘坐从霍巴特到朗塞斯顿的巴士？

We run a bus service for tourists to Hobart from Lake St Clair National Park at least twice each week. After we drop our passengers in Hobart we return to Launceston.

每周至少两次，本公司的巴士运送乘客由圣克莱尔湖国家公园前往霍巴特。在那以后我们将运送乘客到朗塞斯顿。

We have a special cheap single fare door to door.

我们提供特价单程上门接客服务。

We pick up from your Hotel in Hobart and drop you at a Hotel in Launceston.

我们可以把您直接从霍巴特的酒店送到朗塞斯顿的酒店。

Our departure time from Hobart is either 4pm or 7pm

出发时间为下午 4 点或 7 点

\$30.00 for one passenger or \$25.00 each for two passengers and over.

单独出行的乘客价格为\$30，两名或以上一起出行价格为\$25 每人。

Check on our website to see when we are in Hobart.

请访问我们的网址确认我们什么时候会来霍巴特。

<http://outdoortasmania.com.au/media/pdfs/messageboard.pdf>

If you want to travel with us you must call to book no later than two hours before we leave or any time in advance. Check our departure time from Hobart on our "message board" at the link shown in blue above.

如果您需要该接送服务请务必在我们出发 2 小时以前电话告诉我们。请访问以上链接在“留言板”上了解我们的出发时间。

Please phone or send a text message to Paul on

0408 918249

请致电或发短信给 Paul: 0408 918249

WeChat ID: paulg308

微信用户名: paulg308

OUTDOOR TASMANIA

去游塔斯马尼亚

